
Vraag SP tbv Spoeddebat VRT 30 sept 2020 

De SP heeft eigenlijk 1 allereerste vraag voordat wij andere vragen kunnen formuleren. 
Zonder een gedegen feitenrelaas kunnen wij geen vragen stellen, domweg omdat we niet precies 
weten wat er wanneer is gebeurd. 
 
Daarom vragen wij de gedeputeerde zo snel mogelijk (In de Statenbrief van 29 september) ons een 
feitenrelaas met een tijdlijn toe te sturen, waarin stap voor stap wordt beschreven wanneer wat is 
gebeurd en door wie, met betrekking tot de vergunningverlening. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Andrea Poppe 
Socialistische Partij. 
 


